

# CLICHY / Adagio access Paris Clichy



FRANCE  
FRANCE

## Votre Aparthotel

Réception 24h/24 et 7j/7

### 139 Appartements :

- Studio 2 personnes
- Studio supérieur 2 personnes
- 3 pièces 6 personnes

### Les points forts

Aparthotel entièrement neuf avec appartements modernes et fonctionnels.

Au cœur d'une ville dynamique aux nombreux commerces et à la vie de quartier animée.

À 600 m de la gare de Clichy-Levallois, accès au centre de Paris en 6 minutes de train.

➤ Chaque appartement est équipé pour vivre immédiatement (salon, cuisine, salle de bains...) et dispose de : télévision avec chaînes internationales, téléphone et connexion Internet WIFI. En prêt à la réception (selon disponibilité) : aspirateur, sèche-cheveux, fer et planche à repasser.



## Your Aparthotel

24/7 front desk service

### 139 Apartments:

- Studio for 2 people
- Superior studio for 2 people
- 1-bedroom apartment for 6 people

### Key strengths

Brand new aparthotel with modern and functional apartments.

At the heart of a vibrant city with many shops and bustling street life.

600m from the train station of Clichy-Levallois, access to central Paris 6 minutes by train.

➤ Each apartment is fully-equipped for immediate occupation (living room, kitchen, bathroom...) and features the following: television with international channels, telephone and WIFI Internet connection. Hairdryer, vacuum cleaner, iron, and ironing board can be borrowed at the reception (subject to availability).



## Services

- Petit déjeuner\*
- Ménage additionnel\*
- Parking\* \*\*
- Laverie\*
- Internet WIFI gratuit

\*Payant \*\*Privé

Ménage hebdomadaire inclus pour tout séjour de 8 nuits et plus, quotidien pour tout séjour de 1 à 3 nuits. Pour les séjours de 4 à 7 nuits : ménage à la carte disponible (payant).

Facilité **Sérénité**  
**Liberté** Rapidité

## Services

- Breakfast\*
- Extra cleaning\*
- Car park\* \*\*
- Laundry\*
- Free WIFI Internet

\*Paying \*\*Private

Weekly cleaning included for stays of 8 nights and more, daily cleaning for stays of 1 to 3 nights. For stays of 4 to 7 nights: "A la carte" cleaning available (paying).

Efficiency **Serenity**  
**Freedom** Convenience

### PARIS CLICHY

19-23 rue Anatole France  
92110 CLICHY  
FRANCE

Tél. : +33 (0)1 46 39 93 50  
Fax : +33 (0)1 46 39 93 51

E-mail : H8989@adagio-city.com



GPS VOITURE / CAR  
Lat. : 43.606204  
Long. : 1.358448

BUS  
341, 174, 54

TRAMWAY  
Transilien Ligne L :  
Clichy Levallois

MÉTRO / UNDERGROUND  
13 : Mairie de Clichy

TRAIN / RAILWAY  
Gare SNCF Clichy Levallois :  
10 min

AÉROPORT / AIRPORT  
Charles de Gaulle : 25 min

adagio-city.com